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PROTOKÓŁ NR 23/16 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ I KOMISJI SPOŁECZNEJ 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 22.11.2016 R. 

 

 Posiedzenie o godz. 17.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło sześciu członków 

Komisji Budżetu i Finansów, pięciu członków Komisji Gospodarczej oraz pięciu członków 

Komisji Społecznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).  

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Wojciech 

Wierzbowski – Zastępca Burmistrza, Barbara Krzyżanowska – Skarbnik Miasta, Marcin 

Hałas – kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Krzysztof 

Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Skórczu, Justyna Kreja – Przewodnicząca 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Skórczu, a także p. Leszek Wróblewski z Fundacji 

Poszanowania Energii w Gdańsku. 

Tematem wspólnych obrad komisji była analiza materiałów na najbliższą sesję Rady 

Miejskiej w Skórczu, która zaplanowana została na 22 listopada 2016 r. Komisja 

Gospodarcza zaplanowała również zapoznanie się z informacją o przygotowaniu akcji zima 

2016/2017.  

W pierwszej części posiedzenia komisji, pan Leszek Wróblewski z Fundacji 

Poszanowania Energii w Gdańsku przedstawił zebranym w formie prezentacji multimedialnej 

Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Skórcz na lata 2016 – 2020. 

Pani Barbara Graban pytała, jakie jest to inne oświetlenie? Pan Wróblewski wyjaśnił, 

że obecnie stosuje się oświetlenie ledowe, które jest znacznie bardziej energooszczędne. 

Jeżeli chodzi o budynki użyteczności publicznej, to trzeba zrobić audyt efektywności 

energetycznej, czy wymiana oświetlenia na ledowe będzie się opłacała, ale z doświadczenia 

wiem, że taka inwestycja, tam, gdzie robiliśmy takie audyty, zwracała się w kilka lub 

kilkanaście miesięcy. To jest naprawdę bardzo efektywna inwestycja. 

 W związku z tym, iż zebrani nie mieli innych pytań, co do przedstawionego PGN dla 

Gminy Miejskiej Skórcz na lata 2016 - 2020, ogłoszona została dwuminutowa przerwa w 

obradach komisji, po której przystąpiono do dalszej realizacji tematów posiedzenia. W czasie 

przerwy salę opuścił pan Leszek Wróblewski. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2016 – 2020 przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara 

Krzyżanowska.  

W związku z brakiem pytań co do powyższego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 1. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2016 rok szczegółowo przedstawili zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska  

i Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

Nawiązując do tematu wymiany systemu sterowania w oczyszczalni ścieków, radny 

Henryk Czarnecki pytał, czy pan Jerkiewicz planuje podwyżkę opłat za odprowadzanie 

ścieków, na co Burmistrz odpowiedział, że nie będzie podwyżki w tej kwestii. Taryfa na 

wodę i ścieki pozostaje bez zmian. Na kolejnej sesji będziemy podejmowali uchwałę w 

sprawie przedłużenia obowiązywania taryf w niezmienionej wysokości.  

Na informację o dopłacie do składki członkowskiej do Związku Gmin Wierzyca, 

radny Adam Gawrzyał stwierdził, że jest to studnia bez dna.  

Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział na słowa radnego Gawrzyała, że to pewnie 

prawda, ale niestety mieszkańcy nie płacą za wywóz śmieci. Gdyby wszyscy płacili tak, jak 

się należy, to Związek Gmin by się bilansował. Takie są potworne zaległości. W mieście 

Skórcz było to około 90 tys. zł.  

W związku z brakiem dalszych zapytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 5, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 1. 
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Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości przedstawiła zebranym 

Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostały głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Gospodarcza 4 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, czy z roku na rok liczba pojazdów w 

mieście rośnie, czy maleje? Pani Skarbnik powiedziała, że jeżeli chodzi o rok 2015 i 2016, to 

baza pojazdów zmalała. 

Radny Henryk Czarnecki powiedział, że być może w  okolicznych gminach są 

mniejsze te podatki i przedsiębiorcy przenoszą tam swoje samochody? 

Burmistrz powiedział, że pewnie mówiąc globalne, firmy optymalizują koszty.  

W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

zarządzone zostały głosowania nad jego przyjęciem.  

 

Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Gospodarcza 4 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie opłaty targowej przedstawiła zebranym Skarbnik 

Miasta Barbara Krzyżanowska.  

 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostały głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 
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 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Gospodarcza 4 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów przedstawiła zebranym 

Skarbnik Miasta Barbara Krzyżanowska.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostały głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Gospodarcza 4 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Skórcz do realizacji 

projektu pn. „Edukacyjne wsparcie uczniów w mieście Skórcz – kuźnią rozwoju” 

realizowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Pomorskiego na lata 2014 – 2020, konkursu RPPM.03.02.01-IZ.01-22-001/15 przedstawił 

zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki.  

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostały głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych  

i ustalenia jej przebiegu przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzennej i Inwestycji, Marcin Hałas.  
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W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostało głosowanie Komisji Gospodarczej nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 4, 

- „przeciw” – 0, 

- „wstrzymujących się” – 1. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Miejskiej Skórcz z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2017 rok 

przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki. 

W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, zarządzone 

zostały głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 5 0 1 

Komisja Społeczna  5 0 0 

 

Informację o przygotowaniu akcji zima 2016/2017 (załącznik nr 2 do protokołu) 

przedstawił zebranym kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej  

i Inwestycji, Marcin Hałas.  

 

Następnie Burmistrz Miasta Janusz Kosecki omówił ważniejsze punkty ze 

sprawozdania z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym. Dyskusja nad 

sprawozdaniem dotyczyła poniższych tematów.  

Radny Stanisław Eggert pytał, do czego będą służyły ogniwa fotowoltaiczne na szkole 

podstawowej? Czy do ogrzania wody? 

Burmistrz wyjaśnił, że będzie to typowo wytwornica prądu na potrzeby szkoły. 

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, czy firma Kaszub płaci teraz podatki i 

jakie ma zaległości? 

Burmistrz odpowiedział, że płaci, ale z opóźnieniem, a pani Skarbnik dodała, że 

zaległości są bardzo duże, bo jest to kwota 120 tys.  

Radny Stanisław Eggert  pytał, czy rzeczywiście tak źle się dzieje w tartaku? 

Burmistrz odpowiedział, że ma informacje, że na rynku drewna jeszcze nie jest tak dobrze i 
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kryzys jest tam odczuwalny. Jeżeli chodzi o Gdański Przemysł Drzewny, to nawet nie 

wiadomo, czy ktoś jeszcze gdzieś funkcjonuje. Z tego, co mówił przedstawiciel firmy 

Kaszub, to już tam nikogo nie ma, a sytuacja prawno – właścicielska jest tam bardzo 

skomplikowana. Burmistrz powiedział, że nie wiadomo, co będzie w przyszłości, czy firma 

będzie dalej na rynku funkcjonowała, czy też nie. Musimy się pewnie z tym liczyć, że coś 

może zadziać się nie tak.  

Jeżeli chodzi o spotkanie z wojewodą odnośnie transportu kolejowego i drogowego, to 

istotną dla Skórcza sprawą jest informacja, że dalej planowany jest drugi etap budowy 

obwodnicy Skórcza. Nie zostało to zaniechane.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, na kiedy planowana jest ta inwestycja? 

Burmistrz wyjaśnił, że inwestycja ta będzie realizowana pewnie w okresie 2018 – 2020. 

Burmistrz poinformował, że na spotkaniu z wojewodą spodziewał się otrzymać informacje 

dotyczące Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, jednak temu tematowi poświęcono 

dosłownie chwilę informując, że wnioski są w trakcie sprawdzania pod względem formalnym 

i po zakończeniu tego procesu zostaną przekazane członkom komisji. Z tego co wiemy, to 88 

wniosków z terenu województwa zostało rozpatrzone jednego dnia. Wniosków samorządów 

gminnych było ponad 60, wniosków powiatów było ponad 20. Pieniążków było 43 miliony 

złotych na wszystkie zadania. Połowa na zadania gminne, a połowa na powiatowe, to też nie 

do końca tak, jak byśmy sobie tego życzyli, ale nie mamy na to wpływu. Nasz wniosek został 

zakwalifikowany na 24 miejscu. Na drugim miejscu w powiecie starogardzkim. Złożyliśmy 

odwołanie od tej oceny. Jeżeli chodzi o punktację w sensie infrastrukturalnym, to dostaliśmy 

tyle punktów, ile się spodziewaliśmy. Natomiast były jeszcze inne kryteria, co do których 

można było w naszym przypadku otrzymać maksymalnie 17 punktów, a myśmy dostali 8. 

Bardzo różnie były różne rzeczy oceniane, był bardzo duży rozstrzał. Odwołaliśmy się od 

tego, uzasadniliśmy na nowo. Pomyśleliśmy, że być może ktoś spojrzy, a będzie miał do 

poprawy tylko kilka wniosków, to zdąży to właściwie przeczytać i inaczej ocenić. Gdybyśmy 

dostali trzy punkty więcej, to pewnie otrzymalibyśmy środki w pierwszym rozdaniu, lub po 

pierwszych przetargach by dla nas starczyło. Nie jesteśmy na złej pozycji, ale gdyby udało 

nam się po tym odwołaniu uzyskać choćby trzy punkty, to bylibyśmy w dużo lepszej sytuacji. 

Teraz czekamy, bo do końca miesiąca powinno być rozstrzygnięcie.  

Przewodniczący Czapiewski pytał, czy budowa sieci ciepłowniczej jest uzależniona od 

tego, czy będzie instalacja gazowa? 

Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że nie. W tej chwili bazujemy na gazie 

skroplonym. Z tego, co wiemy, z wyliczeń, które zostały nam przedstawione przez kolegę 
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Rafała, bo to on z ramienia powiatu się tym zajmuje, to koszt gigadżula to około 45 zł, a w tej 

chwili jest to 60 zł + VAT. Więc jest to dobra cena i do tego o 30% tańsza energia 

elektryczna.  

Przewodniczący Krzysztof Czapiewski pytał, czy to oznacza, że ta spółka będzie 

sprzedawać także energię elektryczną, na co Burmistrz odpowiedział, że tak.  

Przewodniczący Czapiewski pytał, jakie są szanse na ten gaz ziemny? 

Burmistrz odpowiedział, że tutaj starosta cały czas czeka na decyzję wojewody 

odnośnie przejęcia przez samorządy terenów kolei.  

Wiceprzewodniczący Rafał Kosecki powiedział, że wojewoda w tej kwestii wysłał 

zapytanie do PKP.  

Radny Stanisław Eggert pytał, gdzie będzie się mieściła ta ciepłownia, na co 

wiceprzewodniczący Kosecki odpowiedział, że przy Iglotexie. 

Radny Henryk Czapiewski pytał, czy jeżeli chodzi o tą elektrociepłownię, to o jakiejś 

dacie się mówi? 

Burmistrz odpowiedział, że składamy wniosek do 16 grudnia br. W 2017 roku będzie 

pewnie rozstrzygnięcie i w 2018 r. byłaby realizacja. Podobnie mówi się o gazie. Jak dobrze 

pójdzie, to w 2018, czy 2019 roku można by mieć gaz ziemny w Skórczu.  

Radny Stanisław Eggert pytał, czy w przypadku budowy tej nitki z gazem, to się wiąże 

z obniżeniem kosztów? 

Wiceprzewodniczący Rafał Kosecki odpowiedział, że gaz skroplony jest droższy od 

gazu ziemnego. Na razie obliczenia są do gazu skroplonego, ale gaz ziemny jest tańszy.  

Przewodniczący Czapiewski pytał o ile będzie tańsze ciepło, na co Burmistrz 

odpowiedział, że przy tym projekcie mówi się o około 45 zł za gigadżul, natomiast p. 

Jerkiewicz mówi, że w tej chwili jest to kwota 72 zł, przy tanim oleju opałowym. Burmistrz 

powiedział również, że wspólnoty mają podjęte decyzje co do budowy we własnych 

budynkach sieci centralnego ogrzewania. W ramach projektu, rura z ciepłem podchodzi do 

budynku. W blokach już w tej chwili zaczynają się pojawiać problemy z kominami, bo 

wychodzi smoła. To jest pewnie kwestia palenia różnego rodzaju opałem i pewnie też jakości 

materiałów, które zostały użyte do ich budowy. O tyle dobre jest to, że te budynki są już 

ocieplone i mają wymienione okna. My też musimy o tym powoli pomyśleć, bo gdybyśmy 

mieli gaz gdzieś przy obwodnicy, to fajnie byłoby puścić na Wojska Polskiego i pomyśleć o 

przychodni,  o przedszkolu, o blokach TBS-u. To, co jest w tej chwili w koncepcji, to 

poprowadzenie sieci ciepłowniczej do części bloków. To pierwszy etap. 
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Jeżeli chodzi o sprawę przejęcia całości stacji uzdatniania wody Skórcz – Ryzowie 

przez Gminę Miejską, to Przewodniczący Czapiewski pytał, jak będzie wyglądała sprawa 

podatku od tej nieruchomości, jak będzie już naszą własnością w całości? 

Burmistrz wyjaśnił, że będziemy płacili podatek od nieruchomości 2% od wartości 

nieruchomości. Natomiast Gmina Wiejska też nam będzie płaciła podatek od 1/3 oczyszczalni 

ścieków. Uważam, że po wielu latach temat będzie wyczyszczony i w końcu uporządkowany. 

Będziemy jedynym właścicielem, który korzysta z ujęcia wody na Ryzowiu.  

Burmistrz powiedział, że jeszcze jeżeli chodzi o Związek Gmin Wierzyca, to w 

sąsiedniej Gminie Osiek, która wystąpiła ze Związku, mieli dwa przetargi i w obu 

zaproponowane kwoty przekroczyły to, co gmina miała zaplanowane na ten cel. W tej chwili 

jest drożej niż było w naszym sektorze. Jeżeli chodzi o Gminę Zblewo, okazało się, że jest 

dużo taniej niż zakładano. Natomiast po analizie wynika, że są inne częstotliwości obioru 

odpadów, bio może być składowane na nieruchomościach. Do kalkulacji, o ile dobrze 

pamiętam, przyjęto masę odpadów z lat wcześniejszych, a ona wciąż wzrasta. W tej chwili 

znacznie, więc wiadomo, że koszty są inne. Wygrał Starkom, który zaproponował cenę niższą 

i p. Stanisław Czechura, który pracuje od początku w Związku Gmin,, stwierdził, że może być 

tak, że nie po 33 miesiącach, na które był przetarg, ale np. po 24 miesiącach wyczerpie się ta 

ilość odpadów, która ma być odebrana. Więc myślę, że ze Związkiem Gmin, trzeba na razie 

spokojnie poczekać i zobaczyć, jak się sytuacja rozwinie. Każda z gmin ma wpłacić swoje 

pieniążki. U nas zaległości wymagalne to 82 610 zł na 30 października. Zaległość na jednego 

mieszkańca w Skórczu jest najniższa w powiecie, bo jest to na jednego mieszkańca 23, 36 zł. 

Są gminy, gdzie jest to przeszło 50 zł na mieszkańca, jak np. w gminie Osiek. Tutaj też trzeba 

na to spojrzeć realnie. Trzeba płacić za zobowiązania i wobec przewoźnika i wobec Starego 

Lasu.  

Radny Adam Gawrzyał pytał, czy dług wzrasta, czy się zmniejsza? Burmistrz 

odpowiedział, że oczywiście dług wzrasta. Skoro mieszkańcy nie płacą za wywóz odpadów, 

to dług Związku wzrasta.  

Radny Gawrzyał pytał, czy opłata za wywóz śmieci wzrośnie od nowego roku? 

Burmistrz odpowiedział, że nikt nie planuje podwyżki śmieci.  

Radna Krystyna Bednarska pytała, czy jest takie prawo, że jeden za wszystkich, a 

wszyscy za jednego, bo teraz okaże się, że ja mam płacić za sąsiada, który nie segreguje 

śmieci? Takie dostaliśmy ostatnio pisemka w tej sprawie.  

Wiceprzewodniczący Rafał Kosecki powiedział, że jest tak w blokach, bo on też 

mieszka w blokach TBS-u i też musi płacić za kogoś, kto nie płaci.  



9 

 

Burmistrz powiedział, że z tego, co wie, to jest to temat wywołany zmianą deklaracji. 

Pan Jerkiewicz wspominał mi, że pojemniki przy blokach dostały tzw. żółtą kartkę. Okazało 

się, że np. w pojemniku na bio był wózek.  

Radna Bednarska powiedziała, że tak prawdę mówiąc, to w pojemniku na bio jest 

wszystko. Bo od samego początku nie mieliśmy pojemnika na bio i przez to ludzie się 

przyzwyczaili, że wrzucali do pojemnika wszystko.  

Radna Barbara Bukowska powiedział, że tak samo jak do plastików, kiedyś były te 

kosze w kratkę, a teraz dali pojemnik normalny. Lepszy był tamten pojemnik.  

Burmistrz powiedział, że z tego, co w trakcie rozmowy padło, prawdopodobnie będzie 

tak, że każdy blok będzie miał swoje pojemniki. Będzie zamknięty boks i każdy blok będzie 

odpowiadał za swoje.  

Radna Bukowska powiedziała, że Ogrodowa będzie miała swoje i Pomorska. Tu dwa 

bloki i tu dwa bloki.  

Burmistrz powiedział, że jemu mówiono, że każdy blok ma mieć swoje pojemniki.  

Radny Adam Gawrzyał stwierdził, że nie wierzy w to, że te 11 gmin się utrzyma z tym 

całym biurem, jakie tam jest. 

Burmistrz stwierdził, że nikt nie mówi o tym, że będzie takie biuro, jak jest w tej 

chwili. Była Komisja Gospodarcza specjalnie poświęcona temu tematowi. Był pan Krystian 

Kamień, niestety pana nie było panie Adamie. 

Radny Gawrzyał powiedział, że ma sprawozdanie z tej komisji. Radny Gawrzyał pytał 

jeszcze o to, co przeczytał w Głosie Powiatowym o budowie kanalizacji w gminie. Czy nasza 

oczyszczalnia to wytrzyma? Bo gmina dostała środki na budowę kanalizacji i będzie to 

włączać do naszej oczyszczalni. 

Burmistrz Janusz Kosecki odpowiedział, że gmina w tej chwili jeszcze nie wyczerpuje 

limitu, który jej przysługuje.  

Radny Gawrzyał pytał, czy do remontów gmina również będzie się dokładać, na co 

Burmistrz odpowiedział, że zostało już podpisane porozumienie, że gmina będzie 

partycypować w kosztach dokumentacyjnych i inwestycyjnych rozbudowy i modernizacji 

oczyszczalni ścieków.  

Burmistrz powiedział, że jeżeli chodzi o przedszkole, to program Lemur został 

wstrzymany i my też dalej nie zleciliśmy wykonania dokumentacji projektowej. Teraz nie ma 

wytycznych, bo nie ma programu. Nie ma środków. Wszystko jest wycofane. Trzeba pytać na 

początku roku. 
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W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Barbara Graban 

zakończyła wspólne posiedzenie komisji o godz. 19.00. Protokół zawiera  

10 ponumerowanych stron maszynopisu i 2 załączniki.  

 

      Przewodnicząca Komisji Społecznej 

       Ewa Lipińska 

 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 28.11.2016 r.  


